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دولت برای مقابله با گرانی، گام عملی بردارد
رئی��س مجل��س ش��ورای اس��لامی 
گف��ت: مجلس در جلس��ات غیرعلنی 
ب��ه موضوع گرانی ها پرداخته اس��ت 
و نیاز اس��ت که دولت برای رفع این 

مشکل، گام عملی بردارد.
به گزارش خبرنگار مهر، حس��ینعلی حاجی دلیگانی در جلس��ه 
علنی مجلس شورای اسلامی با اشاره به توقیف نفتکش متخلف 

انگلیسی، اظهار داشت: این اتفاق یک پیروزی بزرگ است.
وی در خصوص افسارگسیختگی بازار به ویژه در حوزه مسکن، 
افزود: شرکت های دولتی آغاز کننده گرانی ها هستند و انتظار 
م��ا این بود که براس��اس ماده 110 آئی��ن نامه داخلی مجلس، 
رئیس جلس��ه در نطق پیش از دس��تور به این موضوعات مهم 

اشاره می کرد.
علی لاریجانی در پاسخ به این تذکر، گفت: آنان) انگلیسی ها( 

دزدی کردند و پاسخ شان را دادیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی درباره گرانی ها خاطرنشان کرد: 
ما در جلس��ات غیرعلنی این موضوع را بررس��ی کرده ایم و نیاز 

است که دولت در این زمینه گام عملی بردارد.

جان بولتون می خواهد انگلیس را 
به باتلاق بکشاند

وزیر امور خارجه در حساب کاربری خود در توییتر نوشت: جان 
بولتون می خواهد انگلیس را به باتلاق بکش��اند؛ خردورزی و 

دوراندیشی می تواند چنین توطئه هایی را خنثی کند.
به گزارش اداره کل اطلاع رس��انی و س��خنگویی وزارت امور 
خارجه، محمد جواد ظریف در این توییت افزود: " اشتباه نکنید! 
ج��ان بولت��ون که در فریب ترامپ برای ورود به »جنگ قرن« 
ناکام مانده و نگران فروپاش��ی تیم بی اس��ت، در حال ریختن 
زه��ر خ��ود ب��ه انگلیس اس��ت به این امید که این کش��ور را به 

باتلاق بکشاند. "
 ظریف اظهار داش��ت: "تنها خردورزی و دوراندیش��ی می تواند 

چنین توطئه هایی را خنثی کند. "

حمایت قاطع نمایندگان مجلس از اقدام سپاه 
در توقیف نفتکش انگلیسی

نماینده مردم نجف آباد در مجلس ش��ورای اس��لامی از حمایت 
قاطع نمایندگان مجلس از اقدام سپاه در توقیف نفتکش انگلیسی 

به خاطر تخطی از قوانین عبور و مرور دریایی خبر داد.
ابوالفضل ابوترابی نماینده مردم نجف آباد در مجلس ش��ورای 
اس��لامی در گفت وگو با خبرن��گار پارلمانی خبرگزاری فارس، 
گفت: نمایندگان با امضای بیانیه ای حمایت  قاطع خود را از اقدام 
توقیف نفتکش انگلیس��ی به خاطر قاچاق س��وخت و همچنین 

تخطی از قوانین عبور ومرور در دریاها اعلام کردند.
وی اف��زود: تاکن��ون ای��ن بیانی��ه به امضای ح��دود صد نفر از 
نماینگان رس��یده که البته امضاهای آن البته با س��رعت رو به 

افزایش است.

توضیحات سخنگوی وزارت امور خارجه
 درباره بازگشت نفتکش از بندر جده

سخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به بازگشت کشتی نفتکش 
متعلق به جمهوری اسلامی ایران از بندر جده عربستان سعودی 
به س��مت کش��ورمان و همچنین انتقال مصدوم ایرانی کشتی 
س��اویز از بیمارس��تان جیزان عربس��تان س��عودی به عمان و 
سپس به ایران گفت: کشتی نفتکش هپینس که در تاریخ 12 
اردیبهشت ماه به دلیل نقص فنی در بندر جده عربستان سعودی 
پهل��و گرفت��ه بود، پس از رایزنی ه��ای مختلف و پیگیری های 
مس��تمر از س��وی وزارت امور خارجه با جهات ذیربط نهایتاً روز 
29 تیر ماه پس از رفع نقص به وجود آمده بندر جده را به سوی 

بنادر ایران ترک کرد.
به گزارش اداره کل اطلاع رس��انی وزارت امور خارجه، »س��ید 
عباس موسوی«  با اشاره به قطع روابط دیپلماتیک کشورمان 
با عربستان اظهار داشت: این دو موضوع از کانال های مختلف 
دیپلماتیک پیگیری ش��د که ما از کش��ورهای سوئیس و عمان 
و همچنی��ن جهات ذیربط در عربس��تان ب��رای ارائه خدمات و 
تس��هیلات لازم در خصوص این دو موضوع تش��کر و قدردانی 

می کنیم.

مطالبات خسارت دیدگان از حوادث طبیعی 
اخیر با جدیت پیگیری شود

دبی��ر مجم��ع تش��خیص مصلحت نظام بر تقوی��ت همدلی و 
همکاری در میان مس��ئولان نظام با س��ازمان های مردم نهاد 

تاکید کرد.
به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، جلس��ه شورای راهبردی 
توس��عه اس��تان خوزستان با حضور محسن رضایی، دبیر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام، در اهواز برگزار شد و شرکت کنندگان 
در این جلسه به بررسی »آخرین وضعیت اقدامات صورت گرفته 
در خصوص پرداخت خسارت به سیل زدگان دو سال گذشته«، 
»بررس��ی وضعی��ت اقدامات ص��ورت گرفته در خصوص زلزله 
اخیر مسجد سلیمان«، »بررسی ظرفیت ها، امکانات و افزایش 
میزان بهره وری از منابع طبیعی اس��تان« و »بررس��ی مس��ائل 
مرتب��ط ب��ا منابع آب��ی و اقدامات لازم برای مقابله با بحران کم 

آبی در استان« پرداختند.
دبیر مجمع تش��خیص مصلحت نظام با اش��اره به مصوبات و 
پیگیری های دوساله برگزاری شورای راهبردی استان، گفت: 
بس��یاری از کار هایی که در این جلس��ات طرح و پیگیری شده، 
خوشبختانه به نتیجه رسیده و امیدواریم که باحضور فعال افراد 
موثر ونخبگان استان همواره منشا اثر باشد همچنین امید داریم 
با انتصاب نماینده جدید، ولی فقیه در اس��تان ش��اهد تحرکات 

فرهنگی و سازنده بیشتری در استان باشیم.

خبر كوتاه

سياسي

گروه سیاسی:نخستین جلسه ستاد هماهنگی و راهبری اجرای 
نقشه مهندسی فرهنگی کشور، به ریاست معاون اول رییس 

جمهور برگزار شد.
به گزارش تجارت به نقل از ایس��نا، اس��حاق جهانگیری در 
این جلس��ه با اش��اره به این که نقشه مهندسی فرهنگی کشور 
پس از بررسی در 33 جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی به 
تصویب رسید، اهمیت این سند را مورد تاکید قرار داد و گفت: 
مقام معظم رهبری نیز نسبت به اجرای این سند تاکید دارند 
و لازم اس��ت با پیگیری مجدانه، س��تاد هماهنگی و راهبری 
اجرای نقش��ه مهندس��ی فرهنگی کشور را به ستادی کارآمد 

تبدیل کنیم.
معاون اول رییس جمهور با بیان این که پیشبرد اهداف و برنامه 
ه��ای فرهنگ��ی نیازمند وفاق ملی، مش��ارکت مردم و اجماع 
اندیش��مندان و نخبگان فرهنگی کش��ور است، تصریح کرد: 
ب��ا توج��ه به ت��لاش بیگانگان برای غلبه فرهنگی بر جامعه و 
نسل جوان کشور، نیازمند آن هستیم که با مشارکت نخبگان 
فرهنگی، اجتماعی و دینی، برنامه ریزی دقیقی برای اجرای 

نقشه مهندسی فرهنگی کشور انجام دهیم.
جهانگیری با تاکید بر این که پیش��برد برنامه های فرهنگی 
به صورت دستوری نتایج موفقی دربر نخواهد داشت، تصریح 
کرد: ستاد هماهنگی و راهبری اجرای نقشه مهندسی فرهنگی 
کشور به دنبال اجرای برنامه های فرهنگی از طریق دستوری 
نیست، بلکه در حقیقت حمایت از برنامه های فرهنگی کشور 

را با اتکاء به نقش آحاد جامعه دنبال می کند.
معاون اول رییس جمهور با تاکید بر ضرورت استفاده از نظرات 
و دیدگاه ه��ای نخب��گان و صاحب نظران فرهنگی کش��ور در 
روزآمدس��ازی نقش��ه مهندسی فرهنگی کش��ور، از دبیرخانه 
س��تاد خواس��ت، جزئیات این سند به طور کامل در اختیار همه 

صاحب نظران و جامعه قرار گیرد تا نظرات و نقدهای سازنده 
آنان بتواند به روزآمدسازی هرچه بهتر این سند کمک کند.

وی همچنی��ن ب��ا اش��اره به این که لازم��ه تصویب طرح ها و 
پروژه های کلان کش��ور، برخورداری از پیوس��ت اقتصادی 
و زیس��ت محیطی اس��ت، افزود: لازم اس��ت دبیرخانه س��تاد 
ویژگی های موردنظر خود برای پیوست فرهنگی طرح های 
کلان را ب��ا س��ازمان برنام��ه و بودجه مط��رح کند تا از این به 
بعد پیوس��ت فرهنگی نیز در طرح های کلان کش��ور مد نظر 

قرار گیرد.
جهانگیری، رصد تغییر و تحولات فرهنگی و اجتماعی کشور 
را از جمله وظایف س��تاد هماهنگی و راهبری اجرای نقش��ه 
مهندسی فرهنگی کشور برشمرد و اظهار داشت: اجرای این 
برنامه نیازمند کارگروهی ذیل دبیرخانه ستاد است تا به صورت 
مس��تمر تغییرات و تحولات فرهنگی و اجتماعی در کش��ور را 

رصد کند و نتایج آن را گزارش دهد.
معاون اول رییس جمهور مهمترین وظیفه ستاد هماهنگی و 

راهبری اجرای نقشه مهندسی فرهنگی کشور را تقسیم کار 
ملی و ایجاد هماهنگی برای اجرای نقشه مهندسی فرهنگی 
کش��ور در س��طح ملی و اس��تانی دانس��ت و خاطرنشان کرد: 
دبیرخانه س��تاد با مش��ارکت دستگاه هایی نظیر وزارت کشور 
و س��ازمان برنام��ه و بودج��ه که نقش موث��ری در برنامه های 
مل��ی دارن��د، می تواند ضمن جلوگیری از موازی کاری، زمینه 
مشارکت هرچه بیشتر استانداران و مردم سراسر کشور را در 

پیشبرد برنامه های ستاد فراهم کنند.
در این جلس��ه که وزرای علوم، تحقیقات و فناوری، ورزش و 
جوانان، فرهنگ و ارشاد اسلامی، سرپرست وزارت آموزش و 
پرورش، معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده، رییس 
دانشگاه آزاد اسلامی، رییس شورای سیاست گذاری فرهنگی 
بین المللی نیز حضور داش��تند، دکتر عاملی دبیر ش��ورای عالی 
انقلاب فرهنگی گزارش��ی از روند تدوین پیش نویس نقش��ه 
مهندس��ی فرهنگی در بیش از 150 جلس��ه شورای مهندسی 
فرهنگی و بررس��ی و تصویب این س��ند در 33 جلس��ه شورای 
عال��ی انق��لاب فرهنگی ارائه کرد و گفت: این س��ند منطبق 
بر اصول و ارزش های اس��لام، آرمان های انقلاب اس��لامی، 
رهنمودهای امام خمینی)ره( رهبر کبیر انقلاب و مقام معظم 

رهبری و اسناد فرادستی مرتبط تدوین شده است.
دکتر عاملی با بیان این که ریش��ه همه مس��ائل جدید به حوزه 
فرهن��گ بازمی گردد و ریش��ه همه راه حل ه��ا، موفقیت ها و 
تعالی جامعه به حوزه فرهنگ مرتبط می ش��ود، افزود: تدوین 
پیش نویس این سند با مشارکت صاحب نظران، مراکز علمی و 
نهادها و دستگاه های مرتبط و نیز مشارکت فعال و همه جانبه 
نهادها و مراکز علمی- پژوهش��ی، محققان و اندیش��مندان و 
کارشناسان حوزه و دانشگاه و دستگاههای اجرایی و فرهنگی 

ذی ربط تهیه و تنظیم شده است.

جهانگیری تاکید کرد:

ضرورت استفاده از دیدگاه های صاحب نظران فرهنگی

گروه سیاس�ی: ربیعی، تغییرات آیین نامه مجلس و الزام 
رئیس جمهوری و وزرا به ارائه گزارش سالانه به مجلس را به 

معنای رأی اعتماد سالانه دانست و با آن مخالفت کرد.
به  گزارش حوزه دولت گروه سیاسی باشگاه خبرنگاران 
جوان، علی ربیعی سخنگوی دولت، طی یادداشتی گزارش 
هفتگی از روند فعالیت های دولت را نوشت. نظارت مستمر 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی بر عملکرد 
دولت با شیوه های گوناگون در قانون پیش بینی شده است. 
تاکنون نیز ادوار مختلف مجلس از این حق خود برای ایجاد 
تغییر در ساختار اجرایی کشور از طریق سؤال و استیضاح و 
رأی اعتماد استفاده کرده است. با این حال روز چهارشنبه 
گذشته در جلسه هیئت دولت، حسینعلی امیری، معاون 
پارلمانی رئیس جمهوری آیین نامه داخلی جدید مجلس را 
توضیح داد. در بخشی از این آیین نامه آمده است که گویا 
رئیس جمهوری و وزرا هر سال باید به مجلس گزارش ارائه 
کنند و نمایندگان در مورد گزارش آنها قضاوت خواهند کرد. 
به نظر می رسد این روند به چیزی شبیه رأی اعتماد مجدد 
تبدیل خواهد شد. یکی از حقوقدانان برجسته می گفت در 
جایی نظیر ندارد که وزرا علاوه بر سؤال، تذکر و استیضاح 
مکلف ش��وند تا س��الانه در معرض قضاوت مجدد قرار 
بگیرند. تجارب شخصی من نشان می دهد این امر نه تنها 

موجب افزایش نظارت و اصلاح روش ها نمی شود بلکه 
دور جدیدی از تزلزل مدیریتی و دخالت های فلج کننده را 
به دنبال خواهد داشت و زمینه نوعی از روابط غیرمسئولانه 
و حرکت های غیرش��فاف را ایجاد خواهد کرد. علاوه بر 
آن ارائه گزارش عملکرد س��الانه به نمایندگان مجلس 
جزو وظایف مصرح در قانون اساسی برای دولت نیست و 
ارائه برنامه و کسب رأی اعتماد صراحتاً محدود به زمان 
معرفی هیئت وزرا به مجلس است. علاوه بر آن شیوه های 
نظارتی مصرح در قانون و آیین نامه ها هم متعدد است و 
هم متکثر و نیاز به افزودن شیوه های جدید نیست. البته 
این آیین نامه اش��کال حقوقی هم دارد، چنانکه آیین نامه 
داخلی مجلس نمی تواند تکلیف جدیدی برای دولت در نظر 
بگیرد و با اصل تفکیک قوا نیز در تضاد است که امیدواریم 
این ملاحظات موجب تغییر این بخش از آیین نامه جدید 
مجلس ش��ود. پنجم مرداد رویداد مهمی در مش��ارکت 
لایه های پایین اجتماعی رخ خواهد داد و پنجمین دوره 
انتخابات ش��ورایاری ها برگزار خواهد ش��د. هفته گذشته 
در جلسه هیئت دولت، شهردار تهران از اشکال سازمان 
بازرسی بر این انتخابات که مبتنی بر آیین نامه دولت است 
گزارش داد. حقوقدانان معتقد بودند که تنها مرجع اعلام 
مغایرت قانونی مصوبه دولت تطبیق قوانین است. دولت، 
خواهان مش��ارکت گس��ترده مردم است و حتی می توان 
بخش��ی از تصمیمات محلی را به این تش��کل ها واگذار 
کرد چراکه این نوع تشکل ها در افزایش مشارکت مردم 
در اداره امور محلی موفق خواهد بود. من معتقدم آنچه در 
دوران تحریم می تواند جامعه را تقویت کرده و تاب آوری 
اجتماعی را افزایش دهد گسترش این گونه نهاد های مدنی 
است؛ بنابراین استقبال از چنین مشارکتی و تقویت نهاد 

شورایاری ها جزو اهداف دولت است.

از سوی سخنگوی دولت مطرح شد؛

مخالفت با الزامی شدن گزارش سالانه وزرا به مجلس

گروه سیاس�ی:  وزیر اطلاعات گفت: این وزارت خانه در 
زمینه خصوصی سازی ها ورود داشته و بعضاً با گزارشات 

وزارت برخی از آنها کنسل شد.
به گزارش خانه ملت، محمود علوی با حضور در نشست 
فراکس��یون نماین��دگان ولایی مجلس ب��ا بیان اینکه در 
زمینه پولشویی و فساد، فضاسازی بیشتر از واقعیت است 
و بنابراین تأثیر منفی دارد، اظهار داشت: در زمینه مبارزه 
با مواد مخدر س��راغ دانه درش��ت ها رفته ایم و آنها در رصد 

اطلاعاتی ما هستند.
وی افزود: اکثر رانت ها و س��لطان های اقتصادی حاصل 
کشفیات وزارت اطلاعات است. در زمینه خصوصی سازی 
ها ورود داش��تیم و بعضاً با گزارش��ات وزارت برخی از آنها 

کنسل شد.
عل��وی ادام��ه داد: در قانون تعیی��ن صلاحیت ها، وزارت 
اطلاعات نظر کارشناسی خود را اعلام می کند اما رئیس 
دستگاه می تواند نظر مخالفت خود را اعلام کند که در این 

زمینه خلاء قانونی داریم.
وزیر اطلاعات گفت: دش��من دنبال اختلاف افکنی بین 
مجموعه ه��ای امنیتی نظام اس��ت ک��ه در این زمینه باید 

مراقب باشیم.
حمیدرضا حاجی بابایی رئیس فراکسیون نمایندگان ولایی 
مجلس ش��ورای اس��لامی نیز در ادامه این نشست اظهار 
داشت: نمایندگان سوالات خود را از وزیر اطلاعات مطرح 
کردند و بر ضرورت برخورد جدی با مفسدین اقتصادی به 

ویژه دانه درشت ها تاکید کردند.
رئی��س فراکس��یون نمایندگان ولایی مجلس ش��ورای 
اس��لامی اف��زود: نماین��دگان در این جلس��ه بر اهمیت و 
اولویت مدیریت پیش��گیرانه بر مدیریت مقابله و اینکه و 

وزارت باید در حوزه مدیریت پیش��گیرانه بیش��تر متمرکز 
باشد، تاکید کردند.

حاجی بابایی ادامه داد: ضرورت مقابله و برخورد جدی با 
فضاسازی های بی اساس بخصوص در حوزه پولشویی نیز 

از دیگر موارد مورد تاکید نمایندگان بود.
وی افزود: از دیگر سوالات نمایندگان این بود که چرا نقش 
وزارت اطلاعات در پرونده خصوصی سازی ها کم رنگ 
است و اگر مجموعه وزارت ورود دقیق تری داشت حداقل 
به این نحو عمل نمی ش��ود. همچنین نمایندگان ریش��ه 
اصلی مش��کلات اقتصادی کشور نقش نفوذ و نفوذی ها 
دانستند و تاکید کردند که باید وزارت در این حوزه جدی 

وارد عمل بشود.
رئیس فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس گفت: اینکه چرا 
دولت از منتقدینی که از حقوق مردم دفاع می کند شکایت 
می کند و مأموریت وزارت در حوزه مواد مخدر چیست نیز 

از دیگر سوال نمایندگان بود.
حاجی بابایی با بیان اینکه از دید نمایندگان، بحث افزایش 
سرمایه اجتماعی بویژه افزایش اعتماد مردم ضروری است، 
بیان کرد: ضرورت رصد و تحلیل دقیق معضلات اجتماعی 
جهت برنامه ریزی و چاره اندیش��ی از دیگر مس��ائل مورد 

تاکید بود.

٦ میلیارد دلار صادرات به همسایگان شرقی آزادی فلسطین آرمان بزرگ جمهوری اسلامی توخالی بودن خودفروختگان مسیحی نما 
نماینده آش��وریان در مجلس ش��ورای 
اس��لامی با ص��دور بیانیه ای در واکنش 
ب��ه ش��ایعه پراکنی های اخی��ر در حوزه 
ع��دم توجه به کلیس��اها در ایران تاکید 
ک��رد: مدعی��ان دروغین حقوق بش��ر و 

خودفروخت��گان مس��یحی نما، با کوبی��دن بر طبل های توخالی 
و تش��کیل کمپین هایی در فضای مجازی باعث ایجاد ش��بهاتی 
ش��دند که صد البته همگان به توخالی بودن اخبارش��ان و کذب 
بودن آن پی بردند. به گزارش تجارت به نقل از خانه ملت، یوناتن 
بت کلیا روز یکش��نبه با صدور بیانیه ای تحت عنوان »پاس��خ به 
شایعه پراکن های خودفروخته علی الخصوص محبت نیوز جیره 
خوار صهیونیس��م« به ش��ایعه سازی های اخیر نسبت به صلیب 

کلیسای انجیلی تبریز واکنش نشان داد.

رئیس شورای راهبردی روابط خارجی 
در دیدار با معاون رئیس دفتر سیاس��ی 
جنب��ش مقاومت اس��لامی فلس��طین 
)حم��اس( ب��ر تداوم حمای��ت ایران از 
فلس��طین تاکی��د کرد و گف��ت: آزادی 

فلسطین و قدس شریف از آرمان های بزرگ جمهوری اسلامی 
است. به گزارش تجارت،  »کمال خرازی« با »صالح العاروری« 
مع��اون رئی��س دفتر سیاس��ی جنبش حماس در دفتر ش��ورای 

راهبردی روابط خارجی دیدار و گفت و گو کرد.
وزیر پیش��ین امور خارجه در این دیدار با اش��اره به اینکه آزادی 
فلسطین و قدس شریف از آرمان ها بزرگ جمهوری اسلامی 
است، افزود: ایران از ابتدای انقلاب »سعی بلیغ« در حمایت از 

مبارزان فلسطین داشته است.

معاون دیپلماس��ی اقتصادی وزیر امور 
خارج��ه گف��ت: در حال حاض��ر تقریباً 
چی��زی بیش از 5 تا 6 میلیارد صادرات 
به ش��رق کش��ور جاری است که البته 
بخشی هم بصورت ثبت نشده است و 

تلاش می کنیم تجارت غیررسمی را به تجارت رسمی منتقل 
کنیم. »غلامرضا انصاری« در حاشیه نشست ستاد هماهنگی 
روابط خارجی در جمع خبرنگاران گفت: قرار ما بر این است که با 
توجه به سیاست های دولت برای افزایش سطح روابط اقتصادی 
با همس��ایگان مطالعاتی روی موانع صادرات و واردات داش��ته 
باش��یم و در نشس��ت امروز از کس��انی که در خط مقدم هستند 
برای این نشست دعوت به عمل آمد تا مسائل مربوط به نقل 

و انتقالات بانکی و مشکلات گمرکی را بررسی کنیم.
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علوی در نشست فراکسیون نمایندگان ولایی عنوان کرد:

لغو برخی خصوصی سازی ها با ورود وزارت اطلاعات 

دلال ها و قاچاقچی ها ميدان دار شده اند
گروه سیاس��ی: رئیس کمیس��یون صنایع و معادن مجلس ش��ورای 
اسلامی با بیان اینکه کالاهای اساسی گران به دست مردم می رسد، 
گف��ت: دول��ت برنامه ای برای تخصیص ارز 4200 تومانی کالاهای 

اساسی ندارد.
به گزارش تجارت به نقل از  خبرگزاری تسنیم، عزیز اکبریان نماینده 
مردم کرج در مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی )یکشنبه، 30 تیر(  
خطاب به نمایندگان مجلس، اظهار داشت: امروزه سیاست دشمنان 
مبتنی بر آسیب زدن به تولید، تعطیل کردن کارخانه جات و افزیش 

نرخ بیکاری و همچنین ایجاد نارضایتی مردمی است.
رئیس کمیس��یون صنایع و معادن مجلس با بیان اینکه دش��منان 

نمی توانند با جنگ نظامی با مردم مبارزه کنند،  تصریح کرد: بنابراین 
درصدد جنگ اقتصادی هس��تند و تلاش می کنند به معیش��ت مردم 
آسیب بزنند. اکبریان با اشاره به اینکه مهم ترین سناریوی دشمن فشار 
به معیشت اقشار محروم مردمی است، گفت: این مهم در حالیست که 
متأسفانه دولت و مجلس در مواجهه با معیشت مردم فقط نظاره گر 
هستند و شکسته شدن استخوان طبقات محروم جامعه را نمی شنوند؛ 
هیچ برنامه ای در خصوص مکانیزم استفاده از 14 میلیارد دلار ارز 4200 

تومانی برای معیشت مردم ندارند.
وی خطاب به نمایندگان قوه مقننه گفت: یک س��وم س��ال گذش��ته 
و مابق��ی نی��ز می گ��ذرد؛ 14 میلیارد دلار هم معلوم نمی ش��ود در چه 

محلی هزینه شده و به جیب چه کسانی ریخته شده است، متأسفانه 
مشاهده می شود که دلال ها و قاچاقچی ها و غیره میدان دار هستند 
و کالاهای اساس��ی از بیت المال ملت گران به دس��ت مردم می رسد.  
نماینده مردم کرج در مجلس اظهار داشت: افزایش چند برابری قیمت 
مسکن، اجاره بهای منازل مسکونی مشکلاتی را برای مردم به وجود 
آورده اس��ت، دولت و وزارت راه و شهرس��ازی س��الیان طولانی است 
که هیچ برنامه ای برای مسکن نداده اند و به هشدارهای نمایندگان 
توجه نمی شود. اکبریان  ادامه داد: امروزه جوانان در خصوص ازدواج 
اقدام نمی کنند، زیرا مسکن گران است و لوازم خانگی نیز گران شده 
است و متأسفانه ازدواج از جامعه اسلامی در حال رخت بستن است 

و باز هم متأسفانه فقط نظاره گر هستیم و اقدامی هم از سوی دولت 
و قوه مقننه انجام نمی ش��ود. اکبریان همچنین خطاب به وزیر رفاه، 
فرماندهان سپاه و ارتش، گفت: بازنشستگان نیروهای مسلح، یادگاران 
دفاع مقدس در تأمین معیشت مشکل دارند، لذا درخواست می شود 
توجه ویژه ای به این قشر از جامعه شود، زیرا چنین وضعیت زندگی 
در شأن ایثارگران نیست. وی خاطرنشان کرد: بنیاد شهید باید بداند 
امروز بیمارستان ها خانواده شهید را قبول نمی کنند، متأسفانه دولت، 
بنیاد شهید و مجلس فقط نظاره گر هستند و فرزندان شهدا امروز در 
بیمارستان ها مورد بی توجهی قرار می گیرند که بر خلاف شأن و منزلت 
خانواده شهداست. نماینده مردم کرج در مجلس در پایان خطاب به 
وزیر اقتصاد، گفت: مالیات ها را افزایش ندهید؛ در سالی که کشور در 
رکود است و تجار و کاسبان و واحد های تولیدی و تجاری با مالیات 

سنگین زمین گیر می شوند، راهی جز تعطیلی ندارند.


